
Mötesprotokoll SG 25 Sep. 2018
Närvarande: Telefonansvarig, Sk-ansvarig, Vice Sk-ansvarig,

Ej närvarande: Internetansvarig, Vice internetansvarig, Vice Telefonansvarig, Ekonomiansvarig,

Vice ekonomiansvarig, Info och mailansvarig, Vice info och mailansvarig, Översättningsansvarig,

Infokommitteansvarig.

Val av ordförande: Monika

Val av sekreterare: Fredrik

Mötes tiden slut fastställs: 20:00

Vi bjuder in vår högre kraft till att styra våra beslut genom en stunds tyst meditation.

De tolv traditionerna läses.

Föregående minnesanteckningar läses upp. Är alla uppdrag/åtaganden gjorda ?

Ja

Bordlagda frågor från förra mötet:

Inga

Övriga frågor:

1. Telefon . Vi vice telefon. och telefon ansvarige vill åter igen ta upp frågan om vi ska göra

om vårt nr till ett abonnemang eller behålla kontankort. Det känns inte ok att kortet tar

slut under pågående samtal. Det är inte ok att man som telefon ansvarig dessutom

behöver äga pengar att lägga ut för att kunna ladda på telefonen. Förstår dessutom inte

beslutet i vår beslutslängd om att man inte får ringa upp på telefonen, Jag som telefon

ansvarig kan omöjligt endast kunna svara när det ringer. De flesta samtal ser jag som

missade samtal och ringer upp.



Finns betydligt billigare kontantkorts alternativ än vårt men då kan vi som förening ej stå

som ägare på nr.. Därför vore ett abonnemang att föredra vilket skulle bli till samma

kostnad som vi i nuläget har på vårt kontantkort

Förslag från Telefonansvarig och Vice Telefonansvarig.

ACA Sverige tar ett abonemang för 99 kr per månad.

Fredrik: Tycker att det är en väldigt bra lösning. Vi får dessutom en bild av vad det kostar

årligen.

Sofia: Tycker det låter bra med.

Monika Telefon: Vill gärna att vi gör det.

BESLUT: Ordförande får i uppdrag att teckna ett abonnemang på Hallo för 99 per

månad.

2. Verksamhets rapport. Förstår inte riktigt om det åligger mig som telefon ansvarig att

sammanfatta en sådan eller om det räcker med att var och en fyller i vad hen gjort på sitt

uppdrag.

Vi har endast diskuterat telefonansvarigs roll. Det är att skicka ut till SG och påminna.

Sen ska varje post fylla i under sin post.

3. Boende för SG på Riksmötet i Gtb. Ska var och en beställa eller ska vi göra en

gemensam beställning. ? Var ? Samt innehållet på SG;s stund på öppningsmötet. Annat

vi behöver tänka på inför riksmötet ?

Vi pratar innan SK blir invigt. Där varje post redovisar för vad som de gör under deras

serviceposter. Påmint om att vi även ska informera om ABC/AWC.

Sofia kollar detta med Göteborg. Ca 20 min för ABC

Sofia har bott på Comfort Hotell Göteborg som ligger nära platsen där vi ska vara.

Sofia har frågat om antal nätter som blir betalda. Svar är 1 natt som ACA Sverige betalar.

4. Dagordning / protokoll från SG Vi diskuterade detta på arbetshelgen.Informera om

vad som togs beslut om där angående justering utläggning på hemsidan samt

mötesförfarande. ( Kan inte hitta protokoll från sommarens SG möten på hemsidan ? )

a Dagordning ska komma ut på mail söndagen innan varje SG möte. Skall skickas i ett



redigeringsbart skick så att alla inom SG kan skriva in sina egna ev. punkter om man vill.

b Det färdiga protokollet skall vara genomläst och på så sätt justerat inom en vecka efter

varje SG möte då det läggs ut på hemsidan i befintligt skick. Denna justering åläggs alla

som närvarade på mötet att ansvara för,

c Vi beslutade att ha en talordning och att vi vid varje fråga går ett varv så alla ges en

chans att uttala sig i frågan.

DETTA I DENNA PUNKTEN OVAN ÄR ENDAST FÖR INFO OM VAD SOM BLEV BESLUTAT

UNDER ARBETSHELGEN.

5. Fråga från ABC gruppen om allmän annonsering

Sofia: Spontant känns det som att det är väldigt mycket pengar.

Monika: Håller med om att det är väldigt dyrt. Att det är viktigt med litteratur. Det blir för dyrt och

kommer att endast spridas i Malmö. Det är liten spridning nationellt.

Fredrik: Tycker att det är väldigt bra att sprida budskapet. Men att köpa in mycket litteratur till ett

billigt pris är mycket viktigare.

Alla är överens om att om vi kan sälja litteratur och få in pengar på detta och då i framtiden

kanske göra sådana här kampanjer.

BESLUT: Vi kan ej att sätta av pengar till detta.

Vi får göra så gott vi kan att sprida budskapet i vårdinrättningar och liknande så länge.

Ideen är god men det kostar för mycket pengar.

6. Hur många grupper har svarat på mailet som gick ut under arbetshelgen

Bordlagt eftersom Rosie ej närvarat.

7. Mötestid

Ska vi ändra tillbaka mötestiden eftersom Åsa nu ej längre kommer att närvara på SG-mötena?

Bordlagd

Nästa hangouts-möte:

Tisdagen den 30 oktober 19:00

Vem kan vara sekreterare och ordförande nästa SG-möte



Ordförande: Monika Telefon

Sekreterare:

Avslutas med sinnesrobönen i vi-form


